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Vragen van de leden Nijboer (PvdA) en Beckerman (SP) aan de Minister van 
Economische Zaken over verloedering van huurhuizen in Groningen 
(ingezonden 17 oktober 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Verloedering huurhuizen dreigt»?1 

Vraag 2
Wat vindt u ervan dat woningcorporaties het onderhoud stopzetten? Hebben 
huurders die last hebben van onveilige huizen geen recht op goed onder-
houd? 

Vraag 3
Wat vindt u ervan dat er in daken van huizen piepschuim wordt aangebracht 
in plaats van een degelijke reparatie van daken? 

Vraag 4
Hoe lang moeten huurders genoegen nemen met achterstallig onderhoud en 
slecht geverfde huizen, nu de versterkingsoperatie nog vele jaren zal duren? 

Vraag 5
Wat is uw reactie op de opmerkingen van de directeur van woningcorporatie 
Lefier die zegt dat het om gek van te worden is dat er nog steeds onduidelijk-
heid is en de overheid haar verantwoordelijkheid niet neemt? 

Vraag 6
Beseft u dat de aankondiging van de noodzaak van het versterken van huizen, 
de ingrijpende ingrepen die ermee gepaard gaan, de onduidelijke timing van 
maatregelen, het gevoel tot die tijd in een onveilig huis te moeten leven en 
dan ook nog eens het laten verslonzen van onderhoud kan leiden tot 
psychische druk? Waarom wordt huurders die part noch deel aan het 
probleem hebben dit aangedaan? 

Vraag 7
Deelt u de mening dat huurders momenteel in Groningen aan hun lot worden 
overgelaten? Wat gaat u doen om hieraan een einde te maken?

1 DvhN, 16 oktober 2017
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